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	Abstract: 	Biogenic and artificial magnetite nanoparticles and epitaxial magnetite thin films have been analyzed by magnetic force microscopy (MFM) and variations of MFM-based high frequency techniques. Influence of the dipolar interactions on the magnetic structures and properties of magnetite particles have been investigated. Clusters of magnetite particles from Salmon behave like permeable spheres. Magnetite particles in tissue slices have been successfully detected by MFM. Magnetic resonance force microscopy has been constructed with attempt to analyze biogenic magnetite particles. The influence of antiphase boundaries on the magnetic structures of magnetite thin films have been observed and studied. The performance of high-frequency MFM has been improved by super sharp tips and ferrite-coated tips.
Biologische und künstlich synthetisierte Magnetitnanopartikel und epitaktisch gewachsene Magnetitdünnschichtfilme wurden mittels Magnetokraftmikroskopie (MFM) und darauf aufbauender Hochfrequenzverfahren analysiert. Der Einfluss der dipolaren Wechselwirkung auf magnetische Strukturen und auf die Eigenschaften magnetischer Partikel wurde untersucht. Cluster aus Magnetitpartikeln, die aus Lachs gewonnen wurden verhalten sich wie permeable Kugeln. Magnetitpartikel in Gewebe wurden erfolgreich detektiert. Der Einfluss von Antiphasengrenzen auf die magnetischen Strukturen von Magnetitdünnschichtfilmen wurde beobachtet und studiert. Die Leistung des Hochfrequenz MFMs wurde durch die Verwendung superscharfer Spitzen und ferritbeschichteter Spitzen verbessert.
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